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To: (ERE) [BERL @ min vws.nl]
Go | CED IEAEC @minvwsni];|EEIEER:E. (EES EXER @minvws.ni);IEE. EX
(EEE minvws.nl]
From: I )

Sent: Mon 1/18/2021 2:24:23 PM

Subject: RE: Nota gevraagd voor de bestuursraad in verlengde KabinetsreactiePOK

Received: Mon 1/18/2021 2:24:23 PM

Ok. stuurtEES" verzoek? Het is denk ik handig als ook EXE kan aansluiten als ze kan.

Groet,

5.1.2e

ver: SE. (E0  (E) EEM invi>Verzonden: maandag 18 januari 2021 15:17

@minvws.nl>

@minvws.nl>;EBEa EBE)JEEH @minvws.nl>;BEa: 2} BEY

Onderwerp: RE: Nota gevraagd voor de bestuursraad in verlengde Kabinetsreactie POK

Prima!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: BEES.E (5.1.2¢ |}JE @minvws.nl>
Datum: maandag 18 jan. 2021 3:13 PM

(@minvws.nl>
@minvwsi>, [EES (ENED)NEE@ mins.EXE), HEY. 5) (ERED)

Onderwerp: RE: Nota gevraagd voor de bestuursraad in verlengde Kabinetsreactie POK

Op dit moment zit in een Wob-cursus. Jij hebt ook afspraken staan vanmiddag zie. Ik zou om 17:30 uur kunnen. Is dat een

idee?

Groet,

van NE, NE. (RED inv

Verzonden: maandag 18 januari 2021 15:09
:

minvws.nl>

mine;EE (IED) SEEN iow. EEE EE KEE)
Onderwerp: RE: Nota gevraagd voor de bestuursraad in verlengde Kabinetsreactie POK

Laten we even zsm webexen (30 min) want deze lijn is er een, maar er zijn ook andere denkbaar, omdat Kot stukken

allemaal openbaar worden.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEE i 5.1.2¢ |}BEY aninvws.nl>
Datum:

Shi
18 jan. 2021 11:36 AM

Aan: EH EE) )minvws.nl>
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opie: ENE. BEE (ED) “EEN vv >. EEE B.ED) IEE ios i>

Onderwerp: FW: Nota gevraagd voor de bestuursraad in verlengde Kabinetsreactie POK

HaEXE

Zie hierbij de nota die heeft opgesteld en het commentaar dat ik daarop gegeven heb.

Wil jij ook even meekijken voor de richting waar de nota op moet gaan om te voorkomen dat FBce nota gaat aanpassen in een

niet gewenste richting.
Verder is het goed om te weten wanneer we de nota gereed zouden moeten hebben om aan de bestuursraad voor te leggen.

Groet,

Van:BE3EBE
Verzonden: maandag 18 januari 2021 11:26

Onderwerp: RE: Nota gevraagd voor de bestuursraad in verlengde Kabinetsreactie POK

..
Zie hierbij mijn eerste reactie op de conceptnota. De nota moet meer langs de voorliggende opties geschreven worden die

verband houden met de kabinetsreactie op het POK dan direct langs beslispunten, waarbij aandacht wordt besteed aan de voor-

en nadelen van de diverse opties. Volgens het EEE moet het meer een informerende en verkennende nota zijn en nog niet direct

een nota waarop direct op wordt beslist.

Daarnaast zouden we ook een relatie kunnen leggen naar het komend recht zoals nu voorzien in het wetsvoorstel open overheid.

Wellicht kan daarvoor een passage aanleveren.

Als je wil kan ik het je nog wel toelichten. Omdat de rest van de dag nogal veel in overleg zit of cursus heb bel ik je daar zo

over.

Groet,

Verzonden: zondag 17 januari 2021 11:46

Aan: . (EARLE) minvws.nl>

cc: , IE. (ERELN) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nota gevraagd voor de bestuursraad in verlengde Kabinetsreactie POK

Hierbij de conceptnota.

Dit roept wel wat vragen bij me op voor de lopende besluiten. In principe willen we namelijk maandag (morgen) 2 besluiten de

lijn in doen, maar hier is natuurijk wel toepassing gegeven aan artikel 11.1. Kunnen deze wel op die manier de lijn in? Zo niet

dan moeten we alle documenten aanpassen en ook opnieuw voorleggen aan beleid/andere departementen. Ik las in de mail van

de SG dat er vanaf juli uitvoering aan wordt gegeven dus denk dat deze besluiten gewoon door kunnen, maar misschien zie jij
dit anders?

Groet,

512

Van:BEEBEEY @minvws.ni>

CC:

Onderwerp: Nota gevraagd voor de bestuursraad in verlengde Kabinetsreactie POK

Hoi FREE
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BEDbelde mij net met het verzoek om een nota voor de bestuursraad gereed te maken waarin de vraag wordt beantwoord

waarom wij in het licht van de kabinetsreactie op het rapport van de parlementaire ondervragingscommisise kinderopvang (POK)
waarin melding wordt gemaakt om vanaf nu meer openheid te betrachten richting Kamer, alle documenten die wij nu hebben

verzameld in het kader van de Corana-Wobverzoeken niet gewoon in een keer openbaar maken. Dan bedienen we daar alle

verzoekers mee en opereren we in lijn met de nieuw voorgestelde lijn van communicatie met de Kamer. Ongetwijfeld zijn daar

allerlei bezwaren tegen in te brengen die we in de nota kunnen vermelden. En deze lijn heeft natuurlijk grote consequenties voor

de aanpak van de Corona Wob-verzoeken.

EER ernach dat deze nota sneller nodig zal zijn dan we nu verwachten. Daarom is mijn verzoek om volgende week na het

weekend te beginnen om een dergelijke nota op te stellen. Dan hebben we die klaar liggen als de vraag daadwerkelijk opkomt.

Voor de volledigheid voeg ik de laatste versie van de kabinetsreactie als bijlage bij. en ik hebben hier de afgelopen dagen
commentaar op gegeven.

Vriendelijke groet,

512e 5.1.2e | Ministerie Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Wetgeving en Juridische Zaken |
5.1.2e e-mail: [EEE @minvws.nl |


